
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 26.10.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  
nr.785/20.10.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si 
subventii al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind executia bugetara; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
4. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 

Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
5. Proiect de hotarare privind desemnarea unui reprezentant al  Consiliului Local al 

Municipiului Calafat care sa faca parte din Grupul de actiune antibullying al unitatilor 
de invatamant din Municipiul Calafat pentru anul 2023-2024; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului extravilan in 
suprafata cumulate de 1000 mp, situat in municipiul Calafat, sat Basarabi, T 13, P 177, 
judet Dolj,; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiului cabinet in 
suprafata de 26,86 mp situat la etajul Policlinicii medicilor de familie din municipiul 
Calafat, str.Traian, judetul Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind  includerea in inventarul domeniului public al municipiului 
Calafat al drumului DC 1209 in suprafata de 27.000 mp, ce face legatura dintre 
Ciupercenii Vechi si Smardan; initiator, primar, Mituletu Dorel;  

9. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii unor servicii de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel;  

10. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului in suprafata de 
2400 mp, situat in municipiul Calafat, str.Bateria Mircea, nr.22, judet Dolj;  

11. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandate reprezentantului in Adunarea 
Generala a Actionarilor la SC Compania de Apa Oltenia SA pentru participarea la 
lucrarile Adunarii Generale Ordinare a Aactionarilor din data de 06.11.2023; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Aditional nr.2 la Contractul 
nr.1818/30.06.2022,,Delegarea prin concesionare a operarii instalatiilor de gestionare 
a deseurilor municipale realizate in cadrul proiectului Sistem de Management Integrat 
al Deseurilor in judetul Dolj”si Actul Aditional nr.1 la Contractul 
nr.1188/11.05.2023,,Delegarea gestiunii activitatii de eliminare prin depozitare a 
deseurilor la Depozitul Ecologic de Deseuri Mofleni-Craiova; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

13. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta 

ordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind 
statutara; supune la vot urmatoarele procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 
30.09.2023 fiind votat cu unanimitate de voturi.  

D-l Presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi fiind votata cu unanimitate de 
voturi. 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de 
venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Primar comunica faptul ca la punctu 12 dupa ordinea de zi, se comunica de catre 
firma Iridex faptul ca se vor majora preturile pentru salubrizare; la sedintele ulterioare s-a 



incercat initierea in incercarea de a asfalta cate o strada, venid pe ordinea de zi cu suma de 
300 mii lei pentru a asfalta str.Jiului; este reabilitare la gradinita nr.3 cu programul prelungit 
suma de 115 mii lei pentru locul de joaca, unde C.L.  a spus ca nu se va vota acest luoc de 
joaca pana nu este un raport de evaluare, raport care C.L. il are iar de C.L. va depinde daca 
acei copii se vor juca sau nu in suguranta; suma de 100 mii lei este pusa pentru proiectul cu 
dotarea scolilor cu mobilier unde pentru inceput va suporta aceasta cheltuiala adiministratia 
locala dar care ulterior aceasta suma se va recupera; de asemenea suma de 100 mii lei este 
pusa pentru gaze, Calafatul este pe lista unde s-au primit bani, respectiv 19 mld pentru 
realizarea retelei de gaze din localitate, trebuind o consulanta de specialitate deoarece in 
judetul Dol nu sunt oameni specializati cu privire la gaze; mai este un proiect pentru parcul 
poporului pentru a se face un SF; s-au lansat axe pentru finantare iar daca nu se vor face 
aceste studii nu se va putea depune proiectul in termen si va fi imposibil de finalizat. D e 
asemenea considera faptul ca asa cum exista la Calafat capela, trebuie sa fie si in toate 
localitatile unde s-a pus suma de 20 mii lei pentru Basarabi si Golenti si  8 mii lei pentru 
Ciupercenii Vechi deoarece au mai ramas materiale din reabilitarea bisericii de acum doi ani; 
mai este suma de 150 mii lei pentru str.H.C.C. avand un proiect facut dar nu mai este de 
actualitate deoarece axa pentru reabilitarea strazii este fara trotuare si trebuie facut un SF 
pentru reabilitarea respectivei strazi; la Casa de cutura in interiorul cladirii nu s-a mai facut 
nimic de ani de zile incluziv incalzirea pe perioada iernii; la policlinica unde isi desfasoara 
activitatea medicii de familie datorita C.L. cu suma de 30 de mii fata de 100 de mii cat a fost 
initial, s-a realizat modernizarea policlinicii; suma de 5 mii lei pentru garaj unde acolo nu a fost 
lasat nici un ban deoarece sunt chinete de platit, asigurari deoarece nu se poate face nimic cu 
masinile respective daca nu sunt lasati bani acolo; mai sunt 10 mii lei undeDANBRIGE  a 
sponsorizat toamna calafeteana unde personal intelege ca nu se vor vota acei bani; fiind de 
altfel inca o sponsorizare de 5 mii lei pentru balul bobocilor; acestea au fost initiativele propuse 
pentru C.L. si roaga ca atunci cand se fac amendamentele sa se spuna oamenilor de unde ii 
ia si unde se duc banii;  

D-l Presedinte de sedinta comunica ca la gradinita nr 3 se cere un miliard pentru a se 
face un loc de joaca dar au fost 2 mld pentru reabilitare cladire unde in final s-a facu acoperisul 
de 2 mld; str.Jiului- au fost votate pentru a se face doua strazi iar de un an de zile nu s-a facut 
niciuna;  

D-l Primar comunica ca licitatiile pentru acele doua strazi sunt facute. 
D-l Presedinte de sedinta comunica ca au fost bani inca de la inceputul mandatului 

suma de 2 mld pentru biserica de la parc pentru reabilitare dar nu s-a facut nimic, acum 2-3 
saptamani se cerea 3 mld si nu s-a intervenit cu nimic; pentru biserici cele 200 de milioanne 
pentru capela sa se vina la inceputul anului, respectiv in luna ianuare pentru noi investitii 
deoarece acum este o lista de investitii unde s-au facut cateva ceva, sunt bani pentru 
strangerea cainilor din luna iulie si nu s-a facut nimic dar se dau afara angajati ca nu vor sa 
semneze contracte, nu s-a facut nimic; pe bulevard unde s-au pus platanii firma respectiva 
avea amenajare peisagistica; este o lista de investitii care trebuie facuta iar acum se fac niste 
modificari cu usa de termopan de la medicii de familie unde de altfel s-a pus o centrala iar 
pentru data viitoare sa se spuna cine plateste curentul acolo;  

D-l Primar comunica ca va plati Primaria deoarece este cladirea Primariei; 
D-l Presedinte de sedinta comunica ca si medicii de familie sunt persoane juridice si 

nu trebuie sa plateasca Primaria acolo; intreaba daca s-a platit si la Basarabi, acolo fiind dna 
Carstea; 

D-l Primar comunica ca s-a spus de acoperis si nu cladire; la strazi banii lasati pe str, 
Teilor si Bateria Mircea, banii sunt lasati acolo conform HCL, licitatie castigata unde urmeaza 
sa vina sa asfalteze strada; la caini este adevarat ca s-au aprobat bani, dar persoanele 
respective care nu si-a facut datoria  sunt in comisia de disciplina deoarece au confundat 
societatile umane cu cele veterinare in elanul de a bloca si au mintit ca este foarte mare pretul; 
la platani era scris amenajare, nu era scris nimic, dar s-a dat o modificare de santier iar pomii 
respectivi sunt platiti de societatea respectiva, 600 mil; centrala la policlinica este pentru 
cetatenii orasului care stau pe sala si asteapta; 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca medicii de familie trebuie sa le asigure conditii 
de a sta pe hol. 

D-l Primar comunica ca le ofera conditii in propriul cabinet; acelasi lucru sa se faca 
amendament si pt Basarabi si Ciupercenii Vechi; 



D-l Presedinte de sedinta comunica ca acolo era reabilitare cladire dar s-a cumparat 
centrala;  

D-l Ciobanu Radu comunica faptul ca din cele stiute la Ciuperceni este montata 
centrala dar nu functioneaza; 

D-l Viceprimar comunica faptul ca banii alocati pentru cele doua strazi sunt de la 
inceputul anului, respectiv luna ianuarie de la bugetul consolidat si in 10 luni de zile nu s-a 
reusit asfaltarea acestora si cealalta problema in legatura cu confortul policlinicii sa nu se faca 
economii in oras, respectiv stingerea, anularea becurilor din oras pentru a face economii pentru 
centrala respectiva;  

D-l Primar informeaza ca s-au facut economii deoarece la bugetul acela s-a incalcat 
legislatia in vigoare si s-a luat bani din proiectele in vigoare; iar strazile s-au aprobat la 
rectificarea de buget si nu in ianuarie; 

D-l Pirjol comunica ca la acea policlinica s-a facut un mic confort, iar acele banci au 
fost facute inca de la inaugurare; 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca s-au facut interventii si pe mandatul trecut. 
D-l Draghici Radu informeaza ca acel contur de la cladirea medicilor de familie este al 

spitalului si ar trebui un contract facut intre spital si Primarie, iar fiecare medic de familie are 
un contract cu spitalul si are un contur pasant care plateste curentul, iar daca se hotarareste 
ca Primaria sa plateasca curentul pe holul acela atunci ar trebui la fel un contract facut intre 
Primarie si spital pentru a se plati sumele consumate; medicii de familie din cate stie au in 
contract si holul dar este un lucru bun care s-ar face; comunica ca pe site ul Guvernului este 
o Ordonanta de urgenta care in cursul zilei de astazi se va aproba iar de maine va intra in 
vigoare in care nu se va mai da voie sa se faca nimic, nici un angajament bugetar, nicio 
reparatie, nici un studiu, nicio consultanta iar acum s-a incercat sa se lase la gaze, sa nu se 
aprobe consultanta datorita acestei ordonante iar in luna ianuarie la noul buget se va lasa tot, 
iar acum s-a lasat suma de 100 mii lei pentru tot ce se poate face acum; acum cu aceasta 
ordonanta nu se va mai face nicio reparatie curenta, nici la biserici si de aceea sa ramane 
sumele pentru ca anul viitor sa fie aceste sume pentru a se putea face cele necesare; 

D-l Primar informeaza ca sunt demersurile facute pentru a lua Primaria cladirea 
respectiva in totalitate pentru ca spitalul sa plateasca Primariei si in legatura cu acea ordonanta 
inca nu se cunosc amendamente sau ce se va face acolo. 

D-l Draghci Radu comunica ca spitalul are in acea cladire doar laboratorul/cabinetul  
TBC si nu se va putea plati banii catre primarie pentru curent  dar se poate face acest lucru 
numai daca se va pune un contur separat pentru cabinetul TBC, restul ramanand al Primariei 
si acolo se poate face cum se doreste a se plati curentul; 
D-l Viceprimar propune un amendament si anume: 2) Capitolul 84.02.03.03/58.01.02 se  

diminueaza cu suma de  200 mii     lei, astfel :      

        -pozitia 96 din lista de investitii nr. 52671/08.09.2023,, Noduri secundare și terțiare mai 

bine conectate la reteaua centrală și cuprinzătoare a rețelei TEN-T prin măsuri comune privind 

CBS (Strada Jiului-tronson str.Traian- HCC) investitie in continuare  nu  se diminueaza cu  

suma de 200  mii lei, 

 Cu aceiasi suma se suplimernteaza urmatoarele capitole : 

- Capitolul 65,02,50/71,01,30 Dotarea cu mobilier , materiale didactice si echipamente digitale 

a unitatilor de invatamant de pe raza Municipiului Calafat  + 100mii lei  ( pentru cheltuieli cu 

achizitia de piese de mobilier, materiale didactice , echipamente digitale , fara cheltuieli de 

comnsultanta ) 

 -Capitolul 70.02.50/71.01.30 Infiintare sistem inteligent de distributiue gaze naturale in 

Municipiul Calafat , jud. Dolj – studii si avize +100 mii lei ( pentru acorduri, avize, autorizatii, 

fara cheltuieli de consultanta)  

3) Nu se diminueaza pozitile nr. 64 si pozitia 72 din  lista de investitii nr. 52751/02.10.2023    

precum si capitolele : capitolul  67.023.05.02/58.01.03 Tineret si capitolul 70.02.50/71,01,30- 

Alte servicii in domeniul locuintelor      

4) Capitolul 70.02.50/71.01.30 se diminueaza cu suma de 11  mii lei,astfel :      



  -    pozitia 89 din lista de investitii nr.52671/08.09.2023 ,, Extindere retea de apa si canalizare 

pe străzile Oituz,Popa 

Sapca,Decebal,Teilor,C.Stere,1Decembrie,22Decembrie,Ghe.Doja,Balcescu,Jiului,Stefan cel 

Mare,B-dul de Centura,Plevnei,Anul 1907,1Mai,DE554-Mihai Eminescu,DE38-General 

Nicolae Dumitrescu Maican,DE70-Florenta Georgeta Marincu,,investitie in continuare se 

diminueaza cu suma de 11mii lei 

Cu aceeasi suma de 11 mii lei  se suplimenteaza  urmatoarele  capitole: 

- Capitolul 66.02.06.01/51.02.12- Achizitie aparatura de radiologie si imagistica medicala  se 

suplimenteaza  cu suma de + 6 mii lei  

- Capitolul 70.02.50/71.01.Mobilier, aparatura birotica , achizitie usa de termopan la policlinica 

Medici de Familie  Calafat se suplimenteaza cu  +5 mii lei 

(5) Capitolul 70.02.50/20.01.03 nu   se diminueaza cu suma de 205 mii lei .             

(6) Contractul de sponsorizare incheiat intre Danube Bridge Vidin Calafat si U.A.T.Calafat, 

nu se aproba si se propune schimbarea destinatiei sumelor deoarece sponsorizarea 

se refera la festivalul  “ Toamna calafetenilor » care s- a incheiat din 17,09,20203 

                              

Pe  lista de investitii nr.52671/08.09.2023 se introduc  pozitii noi, respectiv : 

1) La capitolul 66.02 – Venituri spital CJAS se introduc 2  pozitii  noi : 

 53 Spirometru cu suma de 13mii lei 

54- Audiometru nou-nascuti cu suma de 12 mii lei 

2) La capitolul 66.02- Venituri Spital Excedent se introduc 2 pozitii : 

- Reparatie si modernizare Copertina  intrare ambulanta  CPU cu suma de 45 mii lei  

-Amenajarea incaperii Radiologie  sectia Poiana Mare in vederea instalarii rontgen  nou 

achizitionat cu suma de 185 mii lei  

Pozitia 28 Achizitie aparatura de radiologie si imagistica medicala se suplimenteaza cu suma 

de 6 mii lei si  devine 697.000 lei Excedent  

 Lista de investitii nr.52671/08.09.2023  se modifica  conform  amendamentelor   propuse. 

In urma exprimarii votului,  a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 13 voturi 
pentru (Colcea Madalina, Draghici Radu,Florica Viorel, Dumitru Mugurel, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil,Rusu 
Virel,  Usurelu George) si 4 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu,  Mihut Dan, Seuleanu 
Monica).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.86. 

 
Punctul 2- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri 

proprii si subventii al Municipiului Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

In urma exprimarii votului,  a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi.  A fost adoptata hotararea consiliului local nr.87. 
 

Punctul 3- Proiect de hotarare privind executia bugetara; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat 
avize favorabile.Nu sunt inscrieri la cuvant. 



In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi 
pentru (Dumitru Migurel, Florica Viorel,  Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica) 
si 11 abtineri  (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu 
George) Nu a  fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 4. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat; D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa 
care invita consilierii locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat 
avize favorabile. 

In urma exprimarii votului,  a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unaanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.88. 

 
Punctul 5. Proiect de hotarare privind desemnarea unui reprezentant al  Consiliului 

Local al Municipiului Calafat care sa faca parte din Grupul de actiune antibullying al unitatilor 
de invatamant din Municipiul Calafat pentru anul 2023-2024;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

D-l Viceprimar propune la Scoala Ghe.Braescu pe dna Colcea Madalina si la Liceul 
Independenta pe dl Ionescu Gratiel. 

D-l Pirjol Ion propune la Liceul Stefan Milcu pe dansul, Pirjol Ion si la Scoala C-tin 
Gerota pe dl Florica Viorel. 

In urma exprimarii votului,  a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unaanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.89. 
 

Punctul 6. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului 

extravilan in suprafata cumulate de 1000 mp, situat in municipiul Calafat, sat Basarabi, T 13, 
P 177, judet Dolj,; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion,Rusu Viorel,  
Seuleanu Monica) si 10 abtineri ( Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu 
Dumitru, Lalescu Merodona,Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu 
George).Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiului cabinet 

in suprafata de 26,86 mp situat la etajul Policlinicii medicilor de familie din municipiul Calafat, 
str.Traian, judetul Dolj. 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.90. 

 
Punctul 8. Proiect de hotarare privind  includerea in inventarul domeniului public al 

municipiului Calafat al drumului DC 1209 in suprafata de 27.000 mp, ce face legatura dintre 
Ciupercenii Vechi si Smardan;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.91. 

Punctul 9- Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii unor servicii de evaluare; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat 
avize favorabile. 



In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion,Rusu Viorel,  
Seuleanu Monica) si 10 abtineri ( Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu 
Dumitru, Lalescu Merodona,Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu 
George).Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 

Punctul 10- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului in 

suprafata de 2400 mp, situat in municipiul Calafat, str.Bateria Mircea, nr.22, judet Dolj;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion,Rusu Viorel,  Seuleanu 
Monica) si 11 abtineri (Ciobanu Radu,  Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona,Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, 
Usurelu George).Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 11. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandate reprezentantului in 

Adunarea Generala a Actionarilor la SC Compania de Apa Oltenia SA pentru participarea la 
lucrarile Adunarii Generale Ordinare a Aactionarilor din data de 06.11.2023;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.92. 

 
Punctul 12. Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Aditional nr.2 la Contractul 

nr.1818/30.06.2022,,Delegarea prin concesionare a operarii instalatiilor de gestionare a 
deseurilor municipale realizate in cadrul proiectului Sistem de Management Integrat al 
Deseurilor in judetul Dolj”si Actul Aditional nr.1 la Contractul nr.1188/11.05.2023,,Delegarea 
gestiunii activitatii de eliminare prin depozitare a deseurilor la Depozitul Ecologic de Deseuri 
Mofleni-Craiova;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 2 voturi 
pentru (Ciobanu Radu,Draghici Radu) si 15 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu,  Colcea 
Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Rusu Viorel,  
Seuleanu Monica, Usurelu George). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
  

Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari) 

D-l Pirjol Ion comunica faptul ca la amendamentele fscut de dl Viceprimar unele sunt 
bune, altele nu in special la cabinetele medicilor de familie despre faptul ca Primaria sa 
plateasca pentru incalzirea de pe hol, acesta fiind pentru confortul si conditiile cetatenilor; la 
punctul 10 unde nu s-a votat o suprafata de 2400 mp  fiind in zona garajului iar acel spatiu sta 
nelocuit de 10-15 ani, trebuia dat catre un cetatean unde acesta il igieniza, poate facea si o 
activitate comerciala. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca acel sediu, spatiu este al C.L. care a fost 
infiintata in mandatul trecut si desfiintata ulterior de C.L. 

D-l Pirjol Ion comunica ca a cerut in sedintele anterioare contractele si cheltuielile de la 
CS Dunarea, clubul sportiv dar nu i s-a adus nimic. 

D-l Draghici Radu informeaza ca si dumnealui in sedinta trecuta a cerut cheltuielile, 
respectiv cum s-a cheltuit un mld care fusese dat prin amendament la Clubul sportiv si ar vrea 
sa cunoasca aceasta cheltuiala deoarece echipa de fotbal este pe utimul loc, unii dintre jucatori 
au plecat la Cetate iar aceasta fiind pe locul III;  

D-l Ciobanu Lucian comunica faptul ca este acelasi motiv care nici in anul 2019 nu a 
mers echipa; 



D-l Draghici Radu informeaza faptul ca a votat pentru gunoi deoarece i ndiferent daca 
C.L. vota sau nu, pretul se majora,comunica ca personal plateste taxa de gunoi cat si celelalte 
impozite la inceputul anului dar nu i se pare in regula ca acum sa se oblige a plati diferenta 
pentru majorarea pretului; incasarea taxei pentru gunoi pentru firma ADI ECOLODOLJ se face 
de catre primarie care aceasta pateste cantitatea de gunoi facturata si intreaba daca s-a facut 
o simulare, o campanie prin oras astfel incat gunoiul sa fie asortat, selectiv fata de cel menajer 
ca practic cel selectiv nu se plateste ci doar cel menajer unde cantitatea este mai mare din 
cauza faptului ca nu este selectiv;in contract atunci cand s-a facut gunoiul menajer era undeva 
de 1% restul fiind reciclabil, iar acum se ridica gunoi menajer in proportie de 70% unde automat 
daca gunoiul ar fi selectiv nu ar mai fi asa cantitate mare pe cel menajer cat si factura ar scadea 
astfel daca ar fi campanie in acest fel, cetatenii ar constientiza si ar benefic selectarea 
gunoiului deoarece taxa se plateste din bugetul local catre firma respectiva cars ulterior 
diferenta care se incaseaza de la persoanele fizice si cantitatea care se factureaza catre iridex 
tot din bugetul local se platesc unde de altfel acesti bani puteau fi folositi in alt scop; 

D-l Pirjol Ion informeaza ca de la inceput nu a fost un contract, iar personal nu are un 
contract incheiat cu firma respectiva as cum ar trebui sa existe. 

D-l Primar informeaza ca s-au dat pubele pentru gunoi selectiv, s-a facut campanie 
pentru selectarea gunoiului in diferite perioade, insa in factura ce se regaseste ca si gunoi 
selectiv se intoarce  dar nu in procente cum ne-am dori cu totii;  

D-l Ciobanu Lucian comunica faptul ca pe faleza, la Debarcader sunt trunchiuri uscate 
de copaci care sunt aproape gata sa cada si trebuie verificate astfel incat sa nu cada pe cineva; 
la cimitir, poarta de la intrare este in pericol sa cada peste cineva si roaga verificarea acestor 
lucruri deoarece este un pericol pentru cineva. 

D-l Primar informeaza ca s-au luat masurile necesare, pomii cazuti s-au luat urmeaza 
taierea celorlati care prezinta un pericol. 

O doamna din sala comunica ca ar fi un lucru bun sa se aduca cartonetele, 
tomberoanele acelea pentru gunoiul selectiv, respectiv sticla, plastic si hartie asa cum sunt in 
alte orase. 

D-na Popescu Sorina multumeste faptul ca s-a pus un cos de gunoi acolo unde a fost 
solicitat si comunica ca personal i-ar placea faptul ca in cladirea, camera Casei Presei sa fie 
expuse documente, poezii, poze cu si despre orasul nostru astfel incat oamenii care viziteaza 
orasul nostru sa poata merge acolo pentru a vedea si a se informa despre oras. 

D-na Carauleanu Marinela informeaza faptul ca este coordonatorul Ansamblului 
folcloric ,,Rozele Calafatului” unde isi desfasoara activitatea din anul 1997 fiind atunci angajata 
Casei de Cultura in functia de bibliotecar dar a avut si alte activitati in scopul pastrarii si 
promovarea culturii traditionale; in anul 2009 s-a infiintat ansablul de catre C.L. unde s-au 
cumparat costume traditionale din zona Olteniei, Banatului si a Moldovei; considera ca nu este 
sprijinita cu bugetul deoarece la inceputul fiecarui an face referat de necesitate dar considera 
ca nu exista colaborare si intelegere cu dna contabil si dna director de la Casa de Cultura 
deoarece tot timpul i se comunica ca nu sunt bani; dl primar sprijinin de astfel transportul pentru 
promovarea orasului acolo unde merge; are si un muzeu care trebuie intretinut unde sunt 
foarte multi oameni care il viziteaza, cat promoveaza si gastronomia si roaga sprijinirea acestor 
lucruri; personal comunica ca din anul 2017 nu are contract de munca si fisa postului dar nu 
cunoaste cum a fost incadrata deoarece are un salariu ca si un debutant in conditiile in care 
lucreaza din anul 1997, solicitand astfel contractul individual de munca, fisa postului si salariul 
de incadrare. Dar inca nu a primit nici un raspuns, considerant ca nu a fost incadrata corect 
deoarece are cursuri si scoli pentru dansurile populare; 

D-l Pirjol Ion comunica ca in luna ianuarie cand se face bugetul sa prezinte un referat 
cu necesitatie pe tot anul deoarece acum nu se mai poate face nimic, dar problema cu salariul 
tine de Casa de Cultura si nu de C.L. 

D-l Primar comunica ca aceste aspecte nu tin de C.L. ci trebuie sa mearga la Resurse 
umane si la dna director de la Casa de Cultura pentru cele solicitate; 

D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca doamana este angajata Casei de cultura 
unde este un director acolo care acesta spune si stie ce trebuie sa faca, iar dumneai poate sa 
decida daca banii se cheltuie pe ansamblul sau nu, ansamblul nu apartine de C.L. iar banii 
aceia se gestioneaza doar de catre dna contabil si dna director. 

D-l Ionescu Gratiel intreaba fiind membrul in C.A. al liceului Independenta de ce nu au 
fost repartizate lemnele? 



D-l Primar informeaza ca si exemplu ca liceul Stefan Milcu a cerut 150 mc dar li s-au 
dat 50 mc iar liceul Independenta are, dar nu au facut nici solicitare in acest scop;dar daca 
C.L. va mai aloca bani se vor mai repartiza lemne; 

D-l Ionescu Gratiel comunica ca sunt lemne dar nu suficiente pana la primavara. 
D-na Manea Olga intreaba pe dl primar cat si dl viceprimar unde dl viceprimar i-a 

comunica ca de la adapostul Breasta a primit raspuns cu privire la prinderea cainilor, dar dl 
primar i-a comunicat ca nu a primit nimic 

D-l Viceprimar informeaza ca s-a trimis un protocol de colaborare. 
D-l Primar informeaza ca licitatia s-a facut in format electronic, ofertele care vin sunt tot 

in format electronic, unde este doar o singura oferta de la o societate din Calafat; 
D-na Manea Olga intreaba de ce se pun sedintele la orele astea si nu mai tarziu pentru 

ca sunt unii oamnei care nu pot sa ajunga si sa participe din cauza orei. 
D-l Primar comunica ca ora 12 este o ora potrivita. 
D-l Dumitrescu Ionel informeaza si invita la o actiune de animale la ora 18:30 pentru 

strategia de informare a GAL Calafat atat a aparatului administrativ cat si a C.L. ; comunica 
faptul ca este devoie de un dialog din partea d-lui Primar, a Administratie cat si a C.L. in 
vederea unor proiecte care s-ar putea dezvolta in parteneriat cu GAL Calafat;  

D-l Minea Ion comunica ca nu ar trebui sa se dea bani la biserici deoarece biserica 
romana are bani, este scutita de taxe si impozite iar cu acesti bani dati catre biserci se puteau 
folosi in alt scop respectiv la Ansablul ,,Rozele Calafatului”.  

D-l Patru Dan informeaza ca nu se cunosc drepturile si indatoririle deoarece se 
construies case cu etaj/etaje nu a venit nimeni pe teren pentru verificarea acestor constructii. 

D-l Primar informeaza ca este un birou de urbanism care emite autorizatie de 
constructie cat si verificarea acestora. 

D-l Voinic Mihai comunica ca nu sunt suficiente cosuri pe str. Traian si intreaba daca 
dl primar a dat autorizatie de constructie pe un  spatiu verde. 

D-l Primar comunica ca s-au pus cosuri de gunoi dar intr-adevar mai este nevoie de 
acestea dar se vor completa si informeaza ca cel care emite aceste autorizatii ii revine 
persoanei care este la urbanism unde exista si o harta a spatiilor verzi unde nimeni nu poate 
modifica sau da o autorizatie deoarece legislatia nu permite acest lucru.  
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare  a Consiliului Local 
din data de 26.10.2023, ora 12:00. 
 
 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Nicola Catalin Florin          Colina Maria   

Intocmit 
       Ceau-Radut Cristina 
 
 
 


